
Fra: Arne Mangeroey <mangeroe@online.no> 
Sendt: søndag 9. august 2020 19:38 
Til: Grethe Elin Mjelde 
Kopi: Mangeroe 
Emne: Re: Støy ved Radøygruppen 
Vedlegg: Avvik Industri området Mangerøy.txt 
 
God dag igjen. 

  

Sender deg det jeg har logget siden nyttår ang. min klage på Støy ved Radøy gruppen 

sitt anlegg på Mangerøy. Som du kan se utfra loggen er min påstand at det er en rekke 

brudd som knytter seg til manglende bruk av landstrøm, som igjen gir for høye verdier 

angående støy. En annen ting som og er resultat av manglende landstrøm er at det er 

forurensning i form av eksos når maskineriet er i gang. 

  

Loggen er så detaljert som jeg kan få den, men vil som jeg og har skrevet i loggen at alle 

målte db verdier er målt med en mobil app, og kan derfor bare brukes som en 

indikasjon. 

  

Jeg er ikke ute etter å lage problemer for bedriften som eier anlegget, men jeg forventer 

at de holder seg inne for de regler som gjelder for området. Spesielt når det gjelder støy, 

slik at det ikke går utover livskvaliteten og derunder søvnen til de som bor i området. 

  

Er det noe jeg trenger å utdype eller forklare er det bare å ta kontakt, men jeg 

foretrekker det på e-post. Da jeg i lenger perioder ikke er tilgjengelig på telefon eller 

SMS.  

  
--- 

 

mvh 

Arne 

  

Den 16.07.2020 20:48, skrev mangeroe: 

God kveld.  

  

Sitter stor pris på at du tar kontakt selv om du er på ferie. 

  

Jeg har logget aktivitet, som jeg mener er brudd i lengre tid. Denne loggen som er fyldig 

har jeg på min PC og sender den til deg når jeg igjen er hjemme med Pc'en slik at du kan 

se på den etter ferien. 

  

Når det gjelder svar fra Ståløy. Mener jeg at det er tomme ord som ikke stemmer dette 

vil gå frem av loggen. Konkret nå så kom det inn et fartøy Skandi Acergy på søndag 12 

juli. Ca kl 1930. Det stengte først ned maskineriet/la seg på landstrøm i går onsdag 15 

juli på kvelden. Dette viser at det han sier ikke stemmer. For ordens skyld gjelder dette 

Mangerøy og ikke Verås som han beskriver. 

  

Altså 3 døgn tok det å få henne på landstrøm, noe som gir min mor på nesten 80 år 3 

døgn med støy og dårlig søvn. I dag 16 juli har det vert stille når det gjelder maskineri. 

  

Takk igjen for at du tar deg tid i ferien jeg sender deg det jeg har etterhvert. Ha en 

fortsatt god ferie. 

  

Arne 

  

-------- Opprinnelig melding -------- 



Fra: Grethe Elin Mjelde <grethe.elin.mjelde@alver.kommune.no> 

Dato: 16.07.2020 15:16 (GMT+01:00) 

Til: mangeroe@online.no 

Ko: Terese Folgerø <terese.folgero@alver.kommune.no>, Tone Margrethe Bærland 

Furustøl <tone.furustol@alver.kommune.no> 

Emne: Støy ved Radøygruppen 

  

Hei. 

  

Jeg har for tiden ferie, og vil følge opp saken når jeg er tilbake 10.08.20. 

  

Jeg har vært i kontakt med Lasse Ståløy, som sendte følgende svar ang landstrøm og 

støyende arbeid. 

  

Jeg er på ferie og nå, men har sjekket opp med mine kollegaer. 

  

Båtene ligger på strøm og det er stille. Kom en ny for noen dager siden på Vetås. 

Den ligger utenpå de to andre. Det går normalt 1/2-1 dag før dem er blir koblet til 

strøm. 

Det skal ikke foregå arbeid på båtene utover normal arbeidstid.  

  

Mvh 

  

Lasse 

  

Dersom det registreres støyende arbeid utover normal arbeidstid, så hadde det 

vært fint om du/dere kan notere dette ned. Det samme gjelder avvik ang 

landstrøm. 

  

  

Mvh 
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Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00 

www.alver.kommune.no 
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